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Hogy tetszett a Szilvanap?
Egy nappal a Szilvanapi rendezvénysorozat zárása után kér-
tük arra Csasztvan Andrást a művelődési központ igazgató-
ját, hogy adjon rövid értékelést az eseményről. Az igazgató 
ekkor már kezében tartotta azt a papírt, melyre feljegyezte a 
munkatársaival tartott megbeszélésnek a megjegyzéseit, azo-
kat a véleményeket, javaslatokat, melyeket nekik mondtak el 
a vendégek a rendezvény ideje alatt. Úgy gondoljuk, hasznos 
lehet, ha ezeket megosztjuk olvasóinkkal, akik közül vélhető-
en sokan megfordultak a Szilvanap rendezvényein.

– Többen javasolták, hogy a rendezvény keretein belül legyen 
valamelyik templomban hálaadó ünnepi alkalom, az őszi termés 
betakarítása kapcsán.

– Szerették volna az emberek, ha a szilvanapos pólók mellett 
kék kötényeket is árultak volna.

– Szóvá tették, hogy a színpadi kihangosításnak nagyobb kört 
kellene befognia, hogy az ott zajló eseményeket a sátor két olda-
lán, mögötte is hallani lehessen.

– Nagyon tetszett a rendezvény látogatóinak Babák Mihály pol-
gármester és Prohászka Béla ételkínálása.

– Nagyra értékelték a Hagyományőrző Gazdák és a Kertbarát 
Kör lekvárfőzési bemutatóját.

– Előnyére vált a vendéglátás színvonalának a grill-kocsi je-
lenléte.

– Tetszett a rendezvény látogatóinak, hogy a Béke utca egy 
szakaszát lezárták, így még kényelmesebben lehetett körbejárni 
az árusok sátrai között. Csasztvan András elmondta, úgy néz ki, 
hogy jövőre még korábban le kell zárni ezt a szakaszt, mert pén-
teken délben kisebb dugót okozott a város közlekedésében az áru-
sok helyezkedése.

– Tetszést aratott, hogy a pálinka versenyben ezúttal nem he-
lyezéseket osztottak ki, hanem minősítéseket. Így több jó minősé-
gű italt illetve tulajdonosát tudták elismerésben részesíteni.

– Sikerként könyvelik el a rendezők, hogy az idei szerény szil-
vatermés ellenére 17 kistermelő árulta lekvárját a rendezvény 
helyszínén, többen, mint tavaly.

– Azt is jónak tartják, hogy újra megjelent bemutatkozóként a 
rendezvényen az OTP.

– A Lengyel-palota udvara szolgált ezúttal helyszínül a Kertba-
rát-kör sátrának, itt mutatkoztak be a civil szervezetek, közműve-
lődési intézmények, ez szintén újdonság.

– Kedvező fogadtatásra talált a Székely Mihály Szakképző In-
tézményegység diákjainak kínálással összekapcsolt ételkészítési 
bemutatója.

– A pozitívumok közé tartozik, hogy békési pálinkások mellett 
új cég is bemutatta szépen kiszerelt termékeit.

– Jó volt, hogy kitelepült a rendezvényre a Rádió Szarvas, 
melynek munkatársai a helyszínen készítettek interjúkat.

– Tetszett az embereknek a Fő téri zene, bekapcsolódtak a fel-
vonulásba. Nagy sikert aratott a Muslinca Kórus.

– Többen kérdezték, miért voltak még vasárnap is programok. 
A gyerekes szülők méltányolták a vasárnap délelőtti gyerekprog-
ramokat. Egyébként a rendezők a harmadik nap rendezvényeivel 
eleget akartak tenni az új fesztiválminősítő rendszer kiírásainak.  

– Tele volt a rendezvénysátor a péntek esti B.Tóth discó ideje 
alatt. Ők mind szerettek volna tovább szórakozni. A rendezőknek 
azonban fi gyelemmel kell lenniük a környéken lakók nyugalmára.

Megtudtuk még Csasztvan Andrástól, hogy a rendezvényen 
kérdőíves felmérés is készült, melyből remélik, sok kérdésre vá-
laszt kapnak majd. A rendezvény látogatóinak számáról nincsen 
pontos adatuk, de tény, hogy szombaton a sétáló utakon és a fesz-
tiválsátor alatt is teltház volt.

Köszönet
Szarvas város polgármestereként köszönetet mondok mind-

azoknak a személyeknek, szervezeteknek, cégeknek és civil 
szervezeteknek, akik valamilyen módon részt vettek a X. Szil-
vanap szervezésében, lebonyolításában és hozzá járultak an-
nak sikeréhez.

Örömmel tapasztaltam, hogy a rendezvény sikeres volt, 
minden eddiginél több résztvevő, fellépő, a szilvapálinka mi-
nősítésre nevező volt ezen a három napon.

A rendezvényeket jelenlétükkel megtisztelő testvérvárosa-
ink is az elismerés hangján szóltak a Szilvanapról.

Ez azonban nem csupán a vendégek ünnepe, hanem elsősor-
ban a mienk, akik itt élünk.

Bízom benne, hogy az ideihez hasonlóan a következő Szil-
vanap is a város jó hírnevét öregbíti majd, s újra együtt tudunk 
ünnepelni. Tisztelettel:

Babák Mihály, polgármester

Sorstársai mellett az elnök 
üdvözölte Závoda Ferencet, a 
megyei önkormányzat képvise-
lőjét és ismertette azt a levelet, 
melyben Földesi Zoltán ország-
gyűlési képviselő köszöntötte 
az egyesület tagjait. Ezek után 
dr. Lovász György ünnepi be-
szédében arra kérte a szarvasi 
mozgáskorlátozottakat, hogy 
legyenek szolidárisak, segítő-
készek egymással és ne csak az 
ünnepnapon, s akkor várhatják 
el a társadalom többi tagjától 
is hogy együttérzéssel és segí-
tőkészséggel legyenek a moz-
gáskorlátozottak iránt. Ez alka-
lommal is szó volt arról, hogy 
az egyesület idén ünnepli ala-
pításának 20. évfordulóját, s 
hallhattuk a rövid történelmi 
visszaemlékezést az egyesület 
munkájáról. – Annak megold-
hatatlan a helyzete, aki elhagy-
ja magát – mondta végezetül az 
elnök, kérve sorstársait, hogy 
ezt ne tegyék, sokkal inkább él-
jenek teljes életet, ezzel is jelez-
ve, hogy valódi egyenjogúságra 
törekszenek.

Závoda Ferenc Domokos 
László országgyűlési képvi-

Segítőkészség, együttérzés
Ezt a két dolgot emelte ki dr. Lovász György, a Moz gás kor-
látozottak Szarvasi Egyesületének elnöke, a szarvasi Ifjúsági 
táborban rendezett ünnepségen, amit a Mozgáskorlátozottak 
Nemzeti Napja alkalmából rendeztek.

selő, megyei közgyűlési elnök 
jókívánságait tolmácsolva örö-
mét fejezte ki amiért a szarva-
si mozgáskorlátozottak össze-
tartanak, bíznak, hisznek, s kí-
vánta, hogy illesse őket megér-
demelt tisztelet az ünnepnapon 
és a hétköznapokon is.

A hagyományokhoz híven az 
egyesület idén is megrendez-
te a korábbi napokon a tagok 
kedvelt versenyét: lengőteké-
zésben, biliárdozásban és römi-
zésben mérhették össze ügyes-
ségüket a Mozgáskorlátozottak 
Szarvasi Egyesületének tagjai. 
Az ünnepség végén ezen verse-
nyek helyezettjei vették át meg-
érdemelt jutalmukat. 

T.L.

A Mozgáskorlátozottak Nem-
zeti Napja alkalmából köszön-
töm mindazokat, akik közéjük 
tartoznak. Önök ugyanolyan megbecsült tag-
jai városunknak, mint azok, akik nem tartoz-
nak az Önök sorai közé. Szeretném, ha a le-
hetőségeik is ugyanolyanok lennének, mint a 
korlátozottságokkal nem rendelkező polgára-
inknak. Éppen ezért igyekszünk minden pá-
lyázati és egyéb pénzügyi lehetőségeket is 
megragadni, hogy középületeinket Önök is 

meg tudják közelíteni, illetve ott 
ügyintézésükben segítségükre 
legyenek embertársaik.

Kívánom, hogy találjanak értelmes célt 
életüknek, legyen boldog megértő és segítő 
családjuk, és kívánom, hogy a társadalmunk 
is tudjon kialakítani olyan életteret az Önök 
számára is, amelyben teljes értékűnek érez-
hetik magukat.
Babák Mihály, polgármester, országgyűlési 

képviselő

Köszöntő


